
     
R O M Â N I A
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
  CONSILIUL JUDEŢEAN
 
 
 
 
 

PROCES–VERBAL
încheiat astăzi 22.11.2006, ora 11,00, în cadrul şedinţei extraordinare a CONSILIULUI JUDEŢEAN 

CARAŞ-SEVERIN
 
 
           Lucrarile şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Iosif Secăşan:  
 
          Domnilor consilieri,
Domnilor invitaţi,
          Şedinţa este legal constituită fiind prezenţi 31 consilieri.
          Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.1058/17.11.2006, comunicată domnilor consilieri în scris 
prin adresa nr.IV/12958/17.11.2006, potrivit art.106 alin.3 din Legea nr.215/2001 a administraţiei publice 
locale, cu completările şi modificările ulterioare, invitaţilor prin adresa nr.I/12954/17.11.2006 şi s-a adus la 
cunoştinţa locuitorilor prin publicare în Ziarul “Sud -Vestul” din data de 18.11.2006, Ziarul „Timpul” din data 
de 18.11.2006 şi Ziarul „24 de Ore” din data de 20.11.2006.
          Participă de drept domnul Ion Imbrescu secretarul judeţului.
          Participă ca invitaţi: domnul deputat Ghiorghioni Ionesie, domnul subprefect Sereş Petru Albert, 
directorii institutiilor deconcentrate, precum şi reprezentanţi ai aparatului de specialitate al Consiliului 
Judeţean Caraş-Severin.
          Din partea mass-mediei participă reprezentanţi ai Ziarului “Timpul”, “Renaşterea Bănăţeana”, „Sud-
Vestul”, „24 de Ore”, „BANAT TV”, “Rompres”, „Radio Galaxy”, „Radio Reşiţa” şi „Prisma”.
          Ordinea de zi a fost anunţată şi publicată în presă.
 
ORDINEA DE ZI  este următoarea: 
1.Prezentarea şi aprobarea procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Caraş-Severin din data 
de 5 noiembrie 2006.
2.Depunerea jurământului de către domnul consilier Miculescu Vasile.
3.Proiect de hotărâre de modificare a Hotărârii nr.57/26.06.2004 privind constituirea Consiliului Judeţean 
Caraş-Severin, cu modificările ulterioare. 
4.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Consiliului Judeţean Caraş-Severin, pe anul 2006.
5.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului judeţului Caraş-Severin, pe anul 2006.
6.Raportul de activitate al Şcolii de Arte şi Meserii Reşiţa pe anul şcolar 2005-2006.
7.Informare cu privire la organigrama şi statul de funcţii la Şcoala Populară de Arte şi Meserii.
8.Informare cu privire la participarea delegaţiei Consiliului Judeţean Caraş-Severin la reuniunea Grupului de 
lucru Sănătate din cadrul Euroregiunii DKMT ce a avut loc la Szeged (Ungaria).
9.Informare cu privire la participarea delegaţiei Consiliului Judeţean Caraş-Severin la reuniunea Consiliului 
Comunelor din Banatul de Sud ce a avut loc la Biserica Albă (Serbia) în data de 20 octombrie 2006.
10.Întrebări.Interpelări.

Hotarari
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Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Bună ziua tuturor şi vă mulţumesc că aţi răspuns convocatorului pentru 
această şedinţă extraordinară a Consiliului Judeţean, care are loc la Muzeul Banatului Montan Reşiţa. Participă 
secretari ai primăriilor, care au fost invitaţi de domnul prefect, pentru o acţiune pe fond funciar. Participă de 
asemenea presa, prietenă nouă, dar întotdeauna echidistantă. Ar fi putut să fie în sală alături de noi şi deputatul 
Viorel Racoceanu, care însă s-a grăbit să plece spre veşnicele plaiuri de linişte şi pace. Vă rog să ţinem un 
moment de reculegere în memoria lui Viorel.
(Se ţine un moment de reculegere).
În continuare, vă rog să purcedem la votul deschis al ordinii de zi. După cum vedeţi, motivaţia principală, a 
acestei întruniri extraordinare, este rectificarea bugetului propriu al Consiliului Judeţean Caraş-Severin şi 
rectificarea bugetului judeţului Caraş-Severin. Aceste rectificări fac, ca banii să ajungă în cel mai scurt timp la 
beneficiari, pentru a putea fi utilizaţi cu folos. 
Dacă dvs. aveţi observaţii la ordinea de zi? Nu sunt observaţii.
Supun la vot ordinea de zi. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri?
Se aprobă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume:
1.Prezentarea şi aprobarea procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Caraş-Severin din 5 
noiembrie 2006.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Dacă aveţi observaţii la procesul-verbal din 5 noiembrie 2006? Nu sunt. 
Supun la vot aprobarea procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Caraş-Severin din data de 
5 noiembrie 2006.
Se aprobă în unanimitate.

*
 

Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume:
2.Depunerea jurământului de către domnul consilier Miculescu Vasile.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Acesta este primul punct, să zic lucrativ, al ordinii de zi, care se referă la 
completarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin.  „Urmare a demisiei domnului Sorin Frunzăverde, în şedinţa 
din 5.11.2006 Consiliul Judeţean Caraş-Severin a luat act de încetarea înainte de termen a mandatului de 
consilier judeţean al domnului Sorin Frunzăverde, din partea Partidului Democrat, şi a declarat vacant locul 
ocupat de acesta, adoptând în acest sens Hotărârea nr.199/05.11.2006.
În conformitate cu art.88 din Regulamentul propriu de organizare şi funcţionare al Consiliului Judeţean Caraş-
Severin „Locurile devenite vacante în Consiliul Judeţean ……vor fi ocupate de supleanţii de la partidele sau 
formaţiunile politice din care a făcut parte consilierul al cărui mandat a încetat, în ordinea înscrierii acestora pe 
listele pe care au participat la alegerile locale, pe baza confirmării în scris de către partidele politice respective, 
că supleanţii sunt membrii ai acestora”.
Urmare a adresei Organizaţiei Judeţene a Partidului Democrat următorul supleant pe listele de candidaţi ale PD 
la alegerile locale din 2004, este domnul Miculescu Vasile.
Conform art.102 ^1 din Legea nr.215/2001 privind administraţia publică locală, cu modificările şi completările 
ulterioare, validarea mandatului de consilier al domnului Miculescu Vasile s-a făcut de către Tribunalul Caraş-
Severin, sens în care s-a pronunţat Sentinţa Civilă nr.2186/13 noiembrie 2006.
Prin adresa Partidului Democrat 1370 din 6.11.2006, se confirmă renunţarea la calitatea de supleant a 
domnului Roşeţi Ianăş şi apartenenţa la Partidul Democrat a domnului Miculescu Vasile.
Tribunalul constată îndeplinirea de către supleantul Miculescu Vasile a condiţiilor de eligibilitate şi 
apartenenţa sa la partidul politic, respectiv Partidul Democrat şi faptul că domnul Miculescu Vasile nu se află 
în nici una din cauzele de incompatibilitate.
Se validează mandatul de consilier judeţean al domnului Miculescu Vasile, domiciliat în Bozovici, nr.163, din 
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partea Partidului Democrat.”
Înainte de a trece la vot şi la completarea Consiliului Judeţean conform procedurii, domnul  Miculescu Vasile 
trebuie să depună jurământul. Vă invit domnule consilier, să depuneţi jurământul.
Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Jurământ: „Subsemnatul Miculescu Vasile, consilier în cadrul 
Consiliului Judeţean Caraş-Severin în conformitate cu prevederile art.34 (1) din Legea nr.215/2001 privind 
administraţia publică locală, cu modificările şi completările ulterioare, depun în faţa Consiliului Judeţean 
următorul jurământ:
 Jur să respect Constituţia şi legile ţării şi să fac cu bună credinţă, tot ceea ce stă în puterile şi priceperea mea 
pentru binele locuitorilor judeţului Caraş-Severin.
Aşa să-mi ajute Dumnezeu”.
Domnul consilier Miculescu Vasile: Jur.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Îl felicităm pe domnul doctor Miculescu Vasile şi îi spunem: Bine ai  venit, 
în grupul de consilieri ai judeţului Caraş-Severin!
 

*
Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume:
3.Proiect de hotărâre de modificare a Hotărârii nr.57/26.06.2004 privind constituirea Consiliului Judeţean 
Caraş-Severin, cu modificările ulterioare. 
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Faţă de cele prezentate, propunem aprobarea proiectului de modificare a 
Hotărârii nr.57/26.06.2004 privind constituirea Consiliului Judeţean Caraş-Severin, cu modificările ulterioare. 
Domnul Miculescu Vasile, se aşază în poziţia 13, a consilierilor judeţeni. Avem avizele favorabile faţă de 
procedura juridică şi oficială. Avem avizul Direcţiei Juridice şi de Administraţie Publică Locală şi avem avizul 
Comisiei Juridice şi de Disciplină. Vă propun să trecem la vot.
Supun la vot art.1 al hotărârii, „Se declară Consiliul Judeţean Caraş-Severin legal constituit în următoarea 
componenţă…”, o aveţi în mapă, nu o mai citesc. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se adoptă în unanimitate.

*
 

          Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume:
4.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Consiliului Judeţean Caraş-Severin, pe anul 2006.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Rezumând cele prezentate în expunerea de motive, la proiectul de hotărâre 
privind rectificarea bugetului propriu al Consiliului Judeţean Caraş-Severin,  constataţi că există 3 canale de 
suplimentare a bugetului. Un canal, este de la bugetul de stat pentru finanţarea programului de pietruire, 
reabilitarea şi/sau asfaltare a drumurilor de interes local cu suma de 1 miliard 200 de milioane lei. Un alt canal, 
de 4 miliarde 580 milioane lei, se referă la indicatorul de venituri cote defalcate din impozitul pe venit, o 
rectificare în plus. Şi de asemenea, o suplimentare la Capitolul „Sume alocate de Consiliul Judeţean pentru 
echilibrarea bugetului propriu” în valoarea de 4 miliarde lei, ca urmare a încasărilor efectuate până în prezent. 
„În vederea asigurării funcţionalităţii aparatului propriu, precum şi a unităţilor subordonate, Consiliul Judeţean 
trebuie să procedeze la operaţiuni de influenţare (creştere/diminuare) a unor indicatori de cheltuieli, precum şi 
operaţiuni de redistribuire a sumelor în vederea ajustării unor dezechilibre apărute în procesul de execuţie”. 
Despre alchimia acestor operaţiuni, îl invit pe domnul director Dorin Buda să explice, dacă dumneavoastră 
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doriţi.
Domnul consilier Spânu Ion: Am şi eu o întrebare. La partea de „Venituri”, am văzut că sunt 978 mii lei, iar 
după câte aţi prezentat la „Cheltuieli”, dacă adunăm 259,50 mii lei salariile la învăţământ, cu 210,00 mii lei , 
cu 26,00 mii lei şi cu 190, 30 mii lei rămâne o diferenţă de 292 mii lei, pe care eu nu o regăsesc aici. 
Domnul dir. ex. Buda Dorin: Deci, pe lângă cele prezentate de domnul preşedinte,  cele 3 surse, de pietruire şi 
cele două cote, cota de 13 şi respectiv 23%, dacă v-aţi uitat în anexe, am redistribuit de la unele capitole.
Domnul consilier Spânu Ion:  Eu vorbesc că la partea de venituri sunt 978 mii lei, iar la partea de „Cheltuieli”, 
nu se închid  685, 80 mii lei. Unde sunt 292,20 mii lei? Aceasta am întrebat. Poate v-a scăpat în expunerea de 
motive să precizaţi această treabă.
Domnul dir. ex. Buda Dorin: Oricum, în anexă sunt prezentate. O să vă fac acum calculul.
Domnul consilier Spânu Ion: Dacă puteţi, să ne daţi o explicaţie.
Domnul consilier Popescu Gheorghe: Sunt convins că domnul Buda Dorin, ne va da un răspuns. Dacă ne 
uităm atent aici la sumele defalcate, în special cele legate de  asigurarea salariilor în învăţământ, sunt câteva 
poziţii „0”.
Domnul dir. ex. Buda Dorin: Aceasta este la următoarea hotărâre.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Este la următorul punct. Până domnul Dorin calculează, cred că următoarea 
şedinţă se va desfăşura  în 5 decembrie la Caraşova. Atunci ne vom reaşeza pe poziţiile rămase vacante, iar pe 
ordinea de zi vor fi mai multe puncte. Dacă doriţi, să vă spun cum se vor întâmpla evenimentele de mâine, vă 
comunic ca să ştiţi şi acolo unde doriţi, să vă aşezaţi şi dumneavoastră în ritualul de conducere al lui Viorel 
Racoceanu, pe ultimul drum. El este depus acum la sediul Firmei „3 X 3”, din Luncă. Mâine dimineaţă la ora 
9,00, familia doreşte să aibă loc slujba acolo, după care va porni cortegiul spre  Cimitirul din Micro 5, din 
Govândari. La sosirea pe platformă, va avea loc o slujbă episcopală, după care va urma depunerea sicriului. 
Unde dumneavoastră credeţi şi unde doriţi, noi suntem bucuroşi să fiţi alături de noi, ca împreună să fim 
alături de Viorel pe ultimul drum. După aceea, pomana va fi  la „Capitol”, la ora două.
Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Domnule preşedinte, haideţi să trecem la punctul următor, ca să nu 
grăbim, pentru că noi ne-am uitat şi efectiv  lipseşte ceva de acolo. Eu propun să trecem la următorul punct.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Da, numai că şi la punctul următor avem nevoie de dânsul. Aşa că, să-l 
lăsăm să finalizeze acest punct, iar partea de literatură, să o prezentăm pentru punctul următor. 
Domnul vicepreşedinte Irimia Horia: Referitor la rectificarea bugetului propriu al Consiliului Judeţean, noi 
am aprobat un plan de activităţi culturale la începutul anului, iar unele dintre ele s-au făcut, unele nu s-au făcut. 
Eu zic, ca acum, cu rectificarea aceasta, să ţinem totuşi seama de planul acela cu acţiuni culturale. Bineînţeles, 
că au intervenit şi alte acţiuni care nu erau prevăzute, dar să fie clarificat.
Domnul dir. ex. Buda Dorin: La următoarea şedinţă, o să prezentăm în detaliu.
 

*
          Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume.
5.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului judeţului Caraş-Severin, pe anul 2006.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: În expunerea de motive la proiectul de hotărâre, sesizăm faptul că „În baza 
Hotărârii Guvernului nr.1584 din 2006 privind alocarea unei sume din Fondul de rezervă bugetară la dispoziţia 
Guvernului, prevăzut în bugetul de stat pe anul 2006, pentru asigurarea cheltuielilor de personal ale unităţilor 
de învăţământ preuniversitar de stat, judeţului Caraş-Severin i s-a alocat suma de 5.744 mii lei pentru 
finanţarea cheltuielilor de personal din instituţiile de învăţământ preuniversitar de stat ale comunelor, oraşelor 
şi municipiilor din judeţ. Repartizarea sumei alocate pe unităţi administrativ-teritoriale s-a efectuat cu 
respectarea prevederilor art.1 alin. (2) ale actului normativ anterior menţionat. Ordonatorii principali de credite 
răspund de modul de utilizare, în conformitate cu dispoziţiile legale a sumelor alocate, conform celor stipulate 
de art.2 ale Hotărârii Guvernului nr. 1584/2006.
Analiza indicatorilor de utilizare a sumelor având ca destinaţie plata drepturilor salariale cuvenite cadrelor 
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didactice din învăţământul preuniversitar de stat la data de 31 octombrie 2006, precum şi analiza necesarului 
de fonduri pentru plata diferenţelor salariale, calculate conform Ordonanţei de Urgenţă a Guvernului 
nr.17/2006, restanţele pentru luna octombrie 2006 şi pentru plata lichidării aferente lunii noiembrie 2006 
conduc la concluzia să suma repartizată prin Hotararea Guvernului nr.1584/2006 este insuficientă pentru 
asigurarea acestor plăţi”. Adică suma respectivă, este acoperitoare pentru luna octombrie. „Menţionăm că 
pentru a asigura plata integrală a drepturilor salariale cuvenite personalului din instituţiile de învăţământ 
preuniversitar de stat din judeţul Caraş-Severin ar fi necesară suma de 12 miliarde lei”. Suma alocată în acest 
moment, acoperă doar 47,48%. Pentru repartizarea lor, au fost consultate Inspectoratul de Învăţământ, cât şi 
Sindicatele. Considerăm că şi insuficientă, suma trebuie repartizată. Aşteptăm sigur, o nouă rectificare pentru a 
avea acoperirea pe luna următoare, respectiv luna noiembrie, ca în decembrie să putem să facem plăţile. Putem 
să votăm aceasta? Da.
Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: Acest punct de fapt, constituie motivul pentru care domnul preşedinte a 
convocat şedinţa extraordinară, pentru că sunt localităţi unde nu s-au plătit salariile pe octombrie şi trebuiau să 
se plătească la începutul lunii. Prin aceasta se asigură aceste restanţe, care este firesc să se plătească şi 
binecunoscutele dispute cu salariile calculate greşit pe perioada 2001-2004. Acestea sunt diferenţele şi pentru 
tot judeţul vor fi acoperite sumele respective. Este o dispută mai veche, dar este foarte bine că s-au alocat 
aceste sume. Şi cred, că lucrătorii din învăţământ vor fi mulţumiţi că vor primi compact această sumă şi nu 
eşalonat pe 32 de luni, cum era iniţial prevăzut. Fac apel, că sunt primari aici şi am o rugăminte către  domnul 
Anderca Ion. Mai ales, la comunele care le cunoaşte bine domnul Anderca, unde sunt problemele acelea, unde 
nu s-au plătit salariile pe luna octombrie, să se întrunească foarte repede Consiliile Locale şi să dea hotărâri de 
consilii locale, ca să poată să se facă plata efectivă.
Domnul invitat Anderca Ion: Nu este nici o problemă. Noi am lăsat comune, care au avut numai restul de 
plată şi am lăsat să plătească restul de plată, urmând ca  datoriile faţă de bugetul de stat să se plătească pe 
parcurs, în funcţie de rectificări.
Domnul vicepreşedinte Irimia Horia: Nu mai depinde de Consiliul Judeţean, acum deja depinde de Consiliile 
Locale. Astăzi pot să se întrunească să rectifice bugetul.
Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Este foarte bine, că apar aceste sume destinate finanţării 
cheltuielilor de personal ale unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat, pentru că vedeţi foarte bine ce se 
întâmplă la nivelul naţional. Este incalificabil să nu se plătească drepturile salariale. Problema care este? M-am 
uitat aici şi sunt anumite localităţi, comune, las la o parte Moldova Nouă şi Anina, nu este nici un fel de tentă 
politică şi nu este vorba de apartenenţă politică, problema este că nici nu au solicitat absolut nimic, bănuiesc, 
altfel li s-ar fi repartizat şi lor. De aici decurge automat o întrebare. Dacă tot vorbim de acele drepturi salariale 
din perioada 2001-2004, dacă nu au solicitat, de unde le acordăm aceşti bani? 
Domnul dir. ex. Buda Dorin: Cea mai mare parte sau la cei care nu apare nici o sumă, au fost achitate la zi şi 
diferenţele. Tot ce avem solicitat de la Anina şi de la alte localităţi care apar cu „0” la aceste sume, sunt sume 
doar pentru luna decembrie. Ei s-au „închis” la data de 1 noiembrie, cu tot, inclusiv au  salariile pentru luna în 
curs.
Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Mulţumesc.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Pentru acest proiect de hotărâre, avem de asemenea, avizele direcţiilor de 
specialitate, avem avizul Comisiei pentru Activităţi Economico - Financiare şi avizul Comisiei Juridice şi de 
Disciplină. Dacă mai sunt întrebări la acest punct? Nu mai sunt. 
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
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Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se adoptă în unanimitate.

*
 

Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Acum facem un pas înapoi şi revenim la punctul 4.
Domnul dir. ex. Buda Dorin: Referitor la întrebarea domnului consilier Spânu,  în anexă dacă se adună, 
„Veniturile” sunt egale cu „Cheltuielile”. Doar în expunere,  colega mea nu a prezentat în amânunt cu privire 
la „Dobânzi”, „Apărare”, „Investiţii Proprii”, cheltuielile de capital ale noastre. Toate acestea adunate, ne dau 
acea diferenţă. Îmi cer scuze. Anexa este bună şi veniturile sunt egale cu cheltuielile.
Domnul consilier Popescu Gheorghe: Domnule preşedinte, cu privire la această rectificare, noi ne-am asumat 
obligaţia acum o lună şi ceva, să rezolvăm cu această ocazie cele 200 de milioane, care am convenit împreună 
că le dăm Bisericii Ortodoxe din Moldova Nouă. 
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: O să mai avem o rectificare. Ştim cu siguranţă că mai avem o rectificare. 
Domnul consilier Popescu Gheorghe: Privind evoluţia lucrărilor, de aceea am solicitat în luna septembrie.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan : Ce ziceţi, domnule Dorin?
Domnul dir. ex. Buda Dorin: Dacă vă uitaţi la Capitolul „Acţiuni Culturale, Sportive”, noi am prins de data 
aceasta, că atât am putut, 1 miliard 500 milioane lei.  Chiar dacă nu putem să dăm 200 de milioane, dar 100 de 
milioane sigur se pot da. Cu aceşti 1 miliard 500, încercăm să plătim acum facturile care le avem în cartotecă, 
neplătite şi a rămas o mică rezervă. Urmează, ca la rectificarea care va fi în viitorul apropiat, iar la Bucureşti s-
a făcut alaltăieri şi sumele pentru judeţul Caraş-Severin sunt îndestulătoare, să putem să acoperim, la comune, 
oraşe şi la Consiliul Judeţean. Să reuşim la finele lunii decembrie, să nu intrăm în anul 2007 cu datorii.
Domnul consilier Popescu Gheorghe: Eu am reţinut. Înseamnă că trebuie să facem diligenţele, ca să ajungă la 
dumneavoastră documentele.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Domnul doctor.
Domnul consilier  Bălteanu Ioan: Domnule preşedinte, stimaţi colegi, în această rectificare v-aş ruga un 
amendament. Să fie prins şi Centrul de Resurse Comunitare. În judeţ, referitor la ocrotirea copilului, există 
organizaţii neguvernamentale care sunt partenere cu Consiliul Judeţean. Noi nu suntem prinşi cu o sumă de 
bani, pentru că în aceste centre sunt îngrijiţi cel puţin 250-300 de copii. Nu avem linie bugetară şi nu am fost 
prinşi niciodată. Este şi un necaz acum. Noi am făcut un referat pentru Consiliul Judeţean, cu privire la cele 8 
apartamente, care sunt pe Str. Pinilor şi sunt debranşate de la căldură. Copiii stau în frig. Am avut o 
promisiune din partea Consiliului Judeţean, că se vor rebranşa sau se va cumpăra pentru cele 3 niveluri unde 
sunt apartamentele, o centrală pentru încălzire. Deocamdată nu ştiu nimic. Rog Consiliul Judeţean, să fie de 
acord cu amendamentul meu, să primim aceşti bani pentru copii. Vin sărbătorile şi avem nevoie de bani şi o 
linie bugetară, ca să nu ne „milogim” tot timpul. Vă mulţumesc.
Domnul dir. ex. Buda Dorin: Pentru racordul la încălzirea termică, s-a dat acordul din partea Consiliului 
Judeţean şi urmează să se rebranşeze. Pentru partea de buget cuvenită ONG-urilor, această mică rectificare am 
încercat să o facem, ca să putem să supravieţuim până la sfârşitul lunii noiembrie. Pentru următoarea şedinţă, 
rectificarea care vine de la Bucureşti, îmi permite să pot să aloc sume  în diverse locuri. De data aceasta nu am 
prins nimic la capitolul proiecte, urmând ca în termen de 10 zile, să fie cealaltă rectificare şi să prindem. Avem 
la rectificarea care s-a făcut 33 de miliarde numai la echilibrare. Pe lângă acestea, se mai adaugă la protecţia 
copilului, sume considerabile. Pentru persoanele cu handicap, la primării sunt sume suficiente ca să putem să-i 

http://www.cjcs.ro/hotariri/procver4.htm (6 of 9) [10/11/2007 1:07:02 PM]



Hotarari

aducem la sfârşitul lunii noiembrie la zi. Deci, bani vor fi. 
Domnul consilier Bălteanu Ioan: Am făcut calculul şi cam 500 de milioane ar trebui, ca să acoperim tot 
necesarul.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Veştile pe care ni le aduce domnul Dorin din informaţiile de la Bucureşti, 
sunt încurajatoare. Cred că o să avem un buget suficient, pentru şedinţa viitoare.
Domnul vicepreşedinte Horia Irimia: Aş dori să subliniez faptul, că rectificarea de acum, care o dăm, este 
pentru că s-a încasat foarte bine. Faţă de ce am crezut noi anul trecut şi am prognozat, depăşim cu foarte mult. 
Cota unică a generat acest proces la nivelul judeţului, iar pe de altă parte şi la nivel naţional beneficiem de 
redistribuiri foarte importante. Vreau să vă informez sau să vă aduc aminte, că noi, judeţul Caraş-Severin, 
primim mult mai mult de la Bucureşti, decât trimitem la Bucureşti. Lucrul acesta poate să vi-l confirme 
domnul Anderca. Şi chiar azi în „Cotidianul”, este un studiu pe tema aceasta. Deci, noi suntem avantajaţi de 
această redistribuire. Problema este a noastră, să folosim eficient aceşti bani şi văd că facem acest lucru.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Şi acest proiect de hotărâre are avizul comisiilor de specialitate, avizul 
Comisiei pentru Activităţi Economico - Financiare şi avizul Comisiei Juridice şi de Disciplină.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se aprobă în unanimitate.
 
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.
Se adoptă în unanimitate.

*
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Urmează raporturile de activitate şi informările. Cred că semnatarii 
raporturilor şi a informărilor se găsesc în sală. Ca atare, dacă aveţi observaţii, întrebări, vă rog să le pronunţaţi.

*
Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume:
6.Raportul de activitate al Şcolii de Arte şi Meserii Reşiţa pe anul şcolar 2005-2006.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Dacă sunt întrebări? Nu sunt.
 

*
          Se trece la discutarea punctului 7 al ordinii de zi şi anume:
7.Informare cu privire la organigrama şi statul de funcţii la Şcoala Populară de Arte şi Meserii.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Întrebări? Nu sunt.
 

*
Se trece la discutarea punctului 8 al ordinii de zi şi anume:
8.Informare cu privire la participarea delegaţiei Consiliului Judeţean Caraş-Severin la reuniunea Grupului de 
lucru Sănătate din cadrul Euroregiunii DKMT ce a avut loc la Szeged (Ungaria).
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Dacă aveţi întrebări? Nu sunt.
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*
Se trece la discutarea punctului 9 al ordinii de zi şi anume:
9.Informare cu privire la participarea delegaţiei Consiliului Judeţean Caraş-Severin la reuniunea Consiliului 
Comunelor din Banatul de Sud ce a avut loc la Biserica Albă (Serbia) în data de 20 octombrie 2006.
Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Întrebări? Nu sunt.

 
*

          Se trece la discutarea punctului 10 al ordinii de zi şi anume:
          10.Întrebări. Interpelări.
          Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Întrebări?
          Domnul consilier Spânu Ion: Domnule preşedinte, am o nelămurire. După cum se ştie, Legea nr.215 
privind administraţia publică locală, a fost actualizată printr-o lege ulterioară. Aş vrea să ştiu dacă, Consiliul 
Judeţean actualmente funcţionează după noile prevederile ale Legii 215, actualizată.
          Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Noi am adoptat regulamentul la şedinţa trecută, în acord cu 
ultima modificare.
          Domnul consilier Spânu Ion: De ce întreb? Legea nr.286 din 6 iulie, publicată în Monitorul Oficial al 
României nr. 621 din 18 iulie 2006, spune la Art.83. „După articolul 104 se introduce un nou articol, articolul 
104^1, cu următorul cuprins:
Art. 104^1. - Persoanele împuternicite să reprezinte interesele unităţii administrativ-teritoriale în societăţi 
comerciale, regii autonome de interes judeţean, asociaţii de dezvoltare intercomunitară şi alte organisme de 
cooperare sau parteneriat sunt desemnate prin hotărâre a consiliului judeţean, în condiţiile legii, respectând .. » 
şi aici cred că apare noutatea, « configuraţia politica rezultată după alegerile locale."  Eu aici, cred că nu 
suntem în parametrii legalităţii. Eu vă rog domnule Imbrescu, să faceţi o analiză a acestei chestiuni şi la 
următoarea şedinţă să ne informaţi, să ne spuneţi „Da domnule, este legal din următoarele motive… sau nu 
este legal” şi atunci să intrăm în legalitate.
          Domnul consilier Ştefănescu Nicolae: La penultima şedinţă a Consiliului Judeţean, am cerut în mod 
expres să se prezinte o informare cu privire la sumele alocate şi cheltuielile internaţionale ale Consiliului 
Judeţean. Nu ştiu de ce nu s-a prezentat astăzi, dar insist ca data viitoare, ceream atunci, cer şi acum, o 
informare pe persoane, pe obiective, câţi bani s-au cheltuit şi ce am realizat până acum. Începând de azi, mă 
alătur protestului celor din sănătate şi fac publică intenţia mea de a demisiona din Adunarea Reprezentanţilor 
Sănătăţii, de pe lângă Casa Naţională de Asigurări de Sănătate Bucureşti. Fac acest lucru, pentru că judeţul 
Caraş-Severin, este privat de foarte multe şi de alocarea unor sume suficiente pentru sănătate. Este inadmisibil 
că sumele pentru medicamente compensate alocate judeţului Caraş-Severin, sunt total neîndestulătoare şi fac 
acest lucru pentru că asistenţii medicali sunt trataţi aşa cum sunt trataţi. Cred că una din cele mai bolnave 
ramuri ale economiei, este sănătatea. Deci luaţi act de demisia mea, începând de astăzi. Vă mulţumesc.
          Domnul vicepreşedinte Pârvulescu Dumitru Tilică: În legătură cu primul punct prezentat de domnul 
consilier Ştefănescu, cel cu informarea privind deplasările în străinătate, vreau să spun că nu puteam să 
introducem acum aceea informare la şedinţa extraordinară şi va fi la şedinţa ordinară din luna decembrie.
          Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Domnule preşedinte, stimaţi colegi, nu interpelez pe nimeni, 
dar mă declar nemulţumit şi să spun aşa, am şi un gust amar. Am fost şi eu senator, am participat în 
Parlamentul României. Vineri, după ce eu am fost în birou la dvs.,  nişte „jigodii” din Consiliul Judeţean, au 
lansat tot felul de zvonuri, că sunt mort, că am băut, că nu ştiu ce pe acolo. A apărut şi în Ziarul „24 de Ore”, 
iar persoana care a făcut ce a făcut, de necaz a scos zvonurile respective, este aici în sală şi lucrează în 
Consiliul Judeţean. Aceşti oameni care fac asemenea lucruri, nu au ce căuta în Consiliul Judeţean. Dacă aceşti 
oameni mai stau în Consiliul Judeţean, vă spun cinstit, că ori îmi dau eu demisia, ori ei îşi dau demisia. Nu se 
poate aşa ceva. Sunt destui oameni capabili, care aşteaptă să ocupe posturile respective, nu ca respectivii..
          Domnul preşedinte Iosif Secăşan: Suntem bucuroşi că sunteţi sănătos şi să nu vă daţi demisia. Dacă mai 
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sunt întrebări? Nu mai sunt. Nu pot decât să vă mulţumesc pentru eficienţa extraordinară, a acestei întruniri 
extraordinare. Vă mulţumesc şi pentru îngăduinţă. Domnul Tică, nu a organizat nimic pentru astăzi, dar pentru 
data viitoare, vom avea o organizare conform obiceiului. Declar închise lucrările şedinţei.
 
        Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie.
 
 
 

 
 
  P R E S E D I N T E ,                             SECRETARUL JUDETULUI,
 
dr.ing. SORIN FRUNZAVERDE                     jr.dr. ION IMBRESCU
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